
Interpelace 
 
E- accelerátor 
Již dva roky poskytuje MČ nájemní prostory v objektu na náměstí Kinských za zvýhodněných 
podmínek zapsanému ústavu E-accelerator. 
 
Při schvalování tohoto pronájmu jsme na Radě žádali průběžné sledování úspěchů podnikatelských 
projektů, podnikatelů, start-upů využívajících tyto prostory. Je patrné že nadále MČ formu 
zvýhodněného nájmu chce tuto organizaci podporovat.  
Pri prozkoumání internetu nenaleznete (kromě obchodních rejstříků a zmínce o vítězství v anketě 
podnikatel roku MČ) žádnou zmínku o konkrétní činnosti E-accelatoru.  
 Prosím tedy o seznámení s přínosy a zdůvodnění potřebnosti podpory této aktivity pro MČ.  
 
 


